

DeKalb ကော်ရှင်ခီးထံၣ်ကွီလီကဝီကတီဆိကွီတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢအုထၢၣ်နဲးအဖီခိၣ်  
တၢ်သံကွၢ်လၢတၢ်သံကွၢ်အိၤခဲအံၤခဲအံၤတဖၣ်

**၂၀၂၃-၂၀၂၄ ကတီဆိကွီဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢအုထၢၣ်နဲးအဖီခိၣ်**

လံာ်အကူၣ်အံၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူ မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအသးစဲလၢကမၤပုၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ကတီဆိကွီဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်လၢအုထၢၣ်နဲးအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. မၤလီၤတၢ်လၢနဖးလံာ်အကူၣ်လၢအဆိၣ်တၢ်ခဲလၢတဖၣ်လၢလံာ်တီၢ်လံာ်မိၢ်အပူၤအံၤ လၢအပတီၢ်ဆူညါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

**ပုၤကွီဖိလၢကဆဲးလီၤမံၤဆူကတီဆိကွီန့ၣ် တၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢအသးန့ၣ်ကအိၣ်ပုၤန့ၣ်လဲၣ်.**  
လၢကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ၂၀၂၃ - ၂၀၂၄ တၢ်ထီၣ်ကွီတၢ်မၤလိန့ၣ်အဂီၢ်, နဖိအတၢ်အိၣ်ပုၤန့ၣ်န့ၣ်ကြးမ့ၢ်ဝဲ ဝဲ မ့တမ့ၢ် ဝဲမ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်သီပိာ်ထွဲထီၣ်တဖၣ်အံၤအဘၣ်စၤ, လါစဲးပတုဘၣ် ၂ သီ, ၂၀၁၈ - လါစဲးပတုဘၣ် ၁ သီ, ၂၀၁၉

**ယဖိမ့ၢ်အိၣ်ဆိးလၢ DeKalb ကော်ရှင်ခီးထံၣ်ကွီလီကဝီ (DCSD) တၢ်ထီၣ်ကွီဟီၣ်ကဝီအချၢန့ၣ်, မ့ၢ်အဝဲကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢကတီဆိကွီတၢ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤခါ.**  
တမ့ၢ်ဘၣ်. နဟံၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံးမ့တမ့ၢ်ဟီၣ်ကဝီလၢ DeKalb ကော်ရှင်ခီးထံၣ်ကွီလီကဝီအပူၤဘၣ်န့ၣ်. နတကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢနကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်ဘၣ်. နမ့ၢ်တလီၤတၢ်လၢနလီၤအိၣ်ဆိးထံးအံၤအိၣ်လၢ DCSD ဟီၣ်ကဝီအဂီၢ်ဘၣ်ခါန့ၣ်, လဲၤဆူ [ကွီအိၣ်သ့ၣ်လီၤသးအလီၤ](#) လၢနကသ့ၣ်ညါဘၣ်အိၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးန့ၣ်တက့ၢ်.

**မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ယၢအခွဲးလၢယကပတံထီၣ်အါန့ၣ်ကွီတဖျၢၣ်ခါ.**  
တမ့ၢ်ဘၣ်. နဆဲးလီၤမံၤလၢလီၤကဝီကွီမ့ၢ်ဂ့ၢ်, မ့ၢ်အိၣ်, မ့တမ့ၢ် နဟံၣ်အကွီမ့ၢ်ဂ့ၢ်သ့န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ယုထၢလၢနကဆဲးလီၤမံၤလၢလီၤကဝီကွီအဂီၢ်ခိးတၢ်တယုထၢအါဘၣ်န့ၣ်, တၢ်ကဟ်လီၤနတဘျီယီလၢတၢ်အိၣ်ခိးစရိအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝဲကွီထီၣ်အိၣ်ထံးတနွံဝဲအလီၤခံ, ဒးမ့ၢ်အိၣ်လၢနဟံၣ်အကွီန့ၣ်, နဘၣ်တၢ်တူၢ်လီၤမုၢ်န့ၣ်လၢနကဆဲးလီၤမံၤလၢလီၤဆုၣ်နီၤအဂီၢ် ဝဲနဟံၣ်အကွီန့ၣ်လီၤ.

**ယဖိမ့ၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတီၤဖိသၣ်ကွီအဂီၢ်, ဒီးတန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢကီၢ်စဲၣ်ဆိၣ်ထွဲကတီဆိ-ကွီတၢ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤဘၣ်န့ၣ်, မ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီဆိကွီအပူၤခါ.**  
လၢကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ တၢ်ထီၣ်ကွီတၢ်မၤလိန့ၣ်အဂီၢ် ဒ်ကတီဆိကွီဖိတဂၤအသးန့ၣ် နဖိကဘၣ်အိၣ်ခိး နီၢ်တဂၤတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လီၤဆိတၢ်တီၢ်ကျဲၤ (Individualized Education Plan (IEP)) လၢအဒူးန့ၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢကစူးကါအဝဲသ့ၣ်အတီၤဖိသၣ်ကွီတၢ်မၤလိန့ၣ်လၢတၢ်ယါယုၣ် (တၢ်သိၣ်လိသကိး) ဒီးကတီဆိကွီတၢ်မၤလိဒးန့ၣ်လီၤ.

**မ့ၢ်ယဖိကဘၣ်မၤလိလၢတၢ်ဟးအုၣ်ဟးဆံၣ်သၤလၢ လၢကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီဆိကွီအပူၤခါ.**  
တၢ်မ့ၢ်လၢကွၢ်ဖိလၢနဖိမၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤလီၤအနီၢ်ကစၢ်အသးအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ် ဒ်အမ့ၢ် တၢ်ကူထီၣ်သိးထီၣ်, တၢ်ဘုၣ်လီၤတၢ်ကူတၢ်သိး, ဒီးထီၣ်တၢ်ဟးလီၤတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကြးမၤလိပုၤဖိသၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဟးအုၣ်ဟးဆံၣ်တချုးလၢကန့ၣ်လီၤဆူကတီဆိကွီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကကိးမိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဝဲတၢ်ဘၣ်ဒ်ဘၣ်ထံးအိၣ်ထီၣ်အခါဒီးတၢ်ကလိၣ်ဘၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်ကဟဲဆူကွီလၢကဆိတလဲအဝဲသ့ၣ်အဖီန့ၣ်လီၤ. ပုၤကွီဖိတဖၣ်တဘၣ်ကူသိးဖိသၣ်တၢ်ပးခံတဖၣ်ဝဲကွီ မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ကွဲးဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်အိၣ်အမ့ၢ်နီၢ်တဂၤတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လီၤဆိတၢ်တီၢ်ကျဲၤ (IEP) အသးန့ၣ်တခါအသိး မ့တမ့ၢ် 504 တၢ်တီၢ်ကျဲၤ ဒီးပုၤဖိသၣ်အံၤအိၣ်လၢတၢ်မၤယုၣ်မၤသကိးတၢ်မၤလိတီၤဒးအပူၤ, ဒ်သိး တၢ်လိၣ်ဘၣ်လီၤဆိအကွီသရၣ်/ပုၤတီၤစၤမၤတီၤစၤမၤစၤအိၣ်ကသ့န့ၣ်လီၤ.

**ဒ်ယမ့ၢ် DCSD ပုၤမၤတၢ်ဖိတဂၤအသိး မ့ၢ်ယကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤတဘျီယီဆူ ကတီဆိကွီဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူၤခါ.**  
တမ့ၢ်န့ၣ်ဘၣ်. ဒ်နမ့ၢ် DCSD ပုၤမၤတၢ်ဖိတဂၤအသိး နကဘၣ်လဲၤခိဖျိ ဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲၤတမံၤယိဒ်ပုၤအဂၤကိးဂၤဒဲးအသိးန့ၣ်လီၤ. ဒ်လဲၣ်ဂ့ၢ်, အိၣ်ဒီးတၢ်အာၣ်လီၤအိၣ်လီၤလီၤတၢ်လီၤဆဲး တချုးလၢပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤဆူကတီဆိကွီဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူၤသ့န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူဆဲးကျဲၤနက့ၣ် မ့တမ့ၢ် Early Childhood Office လၢ ကတီဆိကွီဘျီတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်ပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်န့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါ (DeKalb Pre-K Lottery Employee Participation Memo) အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ယမိအိန်ဒီး IEP ဒီးအခဲအံတနန့်ဆဲးလီမံလော DCSD အပူဘၣ်. မှ်အဝဲသ့ၣ်ကမလိတၢ်ဖဲယဟံၣ်အကွဲ ဖဲတၢ်မှ်ယုထာထီၣ်အီလောဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူမါ. ပှပတံထီၣ်လၢမှ်အိၣ်ဒီးအခဲအံနီၣ်တဂတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လီဆိတၢ်တီၣ်ကျဲ (IEP) ယုထာလၢကထီၣ် Bright from the Start (BFTS) တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ထီၣ်ရီကတီဆိတၢ်မလိတၢ်ဒီးန့ၣ်. တၢ်ကသးပှပတံထီၣ်တၢ်ဆု BFTS တၢ်ယါယုတၢ်မလိတၢ်ဒီး ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢပှကွဲဖိနီၣ်တဂတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီ. တၢ်နီၣ် - လီၢ်ကတီကွဲန့ၣ် တရဲၣ်ကျဲမၤဝဲဒၣ် BFTS တၢ်ယါယုတၢ်မလိတၢ်ဒီးတဖၣ်ဘၣ်.

ယမိအသးအိၣ်သၢန့ၣ် အိၣ်ဒီးအခဲအံ IEP ဒီးဆဲးလီမံလော DCSD တၢ်လိၣ်ဘၣ်လီဆိတၢ်မလိအပူလံ, ယကြးဆဲးလီမံလောကတီဆိတၢ်အဂီၢ်မါ. တကြးဘၣ်. ဖဲကတီဆိတၢ်ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်ပှကွဲဖိတဖၣ်တၢ်ယုထာထီၣ်အီလော ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ယုထာတၢ်ဖဲတၢ်မၤဒ်အညီနီၣ်အသးအခါ, ပှကွဲဖိတဖၣ်လၢအိၣ်ဒီးနီၣ်တဂတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်တီၣ်ကျဲတဖၣ် (IEP) ဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လီဆိတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲ ဒ် IEP ကရၢ်တၢ်ဆဲးတၢ်အသး, ကွဲထံဆိကမိၣ်တၢ်မၤစၢလီဆိ, နီၣ်တဂတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်, ပှကွဲဖိတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢတဖၣ်, ဒီးတၢ်မၤစၢတဖၣ်လၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီလော ပှကွဲဖိအ IEP န့ၣ်လီ. တချးန့ၣ်လီကတီဆိတၢ်ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်အခါ, နမှ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွဲဘၣ်ယးဒီး Early Childhood တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲအါလၢကဟံၣ်ဖျါထီၣ်နဖိအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးလၢနဆဲးကျဲနဖိအ IEP တၢ်ဂ့ၢ်မဲန့ၣ်, Lead teacher for Special Education မ့တမ့ၢ် Department of Exceptional Education ဖဲ <https://www.dekalbschoolsga.org/exceptional-education>

တၢ်လိၣ်ဘၣ်လံာ်တီၢ်မိမန့တဖၣ်လၢပှကွဲဖိ လၢကပတံထီၣ် ကတီဆိတၢ်ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်လဲၣ်. တၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်အတၢ်အုၣ်သး, တၢ်ကွဲထွဲဖဲသးအတၢ်အုၣ်သး (မိၢ်ပၢ်/ပှကွဲထွဲတၢ်ဖိအမဲမ့ၢ်တၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်လံာ်အုၣ်သးအပူ), မိၢ်ပၢ်/ပှကွဲထွဲတၢ်ဖိအနီၣ်ကတီဆိတၢ်အုၣ်သး, ဒီးတၢ်အိၣ်ဆိးအတၢ်အုၣ်သးန့ၣ်လီ. တၢ်လိၣ်ဘၣ်လံာ်တီၢ်မိမဲလၢကအမဲစရီလၢပှပုၤ, ယုဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲလီၢ်တၢ်လီၤဆဲး. တၢ်ထံၣ်န့ၣ်အိၣ်သ့ဒီဖျိစံၢ်လီဖဲ “Required Documents” အလီ. မ့တမ့ၢ် ဖဲပှယဲသန့လၢလံာ်အံၤအလီ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

ယအိၣ်ကတီၢ်ကတီၤသးလၢယကပတံထီၣ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ကတီဆိတၢ်ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်လၢအုထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်အဂီၢ်လံ, ယကြးမတၢ်မန့လဲၣ်. ဖဲနဖးဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲလၢအအိၣ်တၢ်ဒီးဖဲလံာ်တီၢ်မိမဲအံၤအပူလဲလၢကဝဲဒၣ်အလီခံ ဒီးဖဲတၢ်အိၣ်ထီၣ် ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ (lottery application) အခါ, စံၢ်လီဖဲ “Apply Now” အလီလၢနကထံၣ်န့ၣ်ဖဲပှယဲသန့လၢလံာ်အံၤအပူန့ၣ်လီ. တၢ်အံၤကဆုန့ၣ်ပှယဲသန့လၢနကစးထီၣ်မၤဝဲ Pre-K lottery application အဂီၢ်န့ၣ်လီ. ဖဲပှယဲသန့တၢ်တၢ်လီၢ်မ့ၢ်ကဘျဲးပအလီ, နကထံၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်နီၣ်ကျဲဒီးတၢ်ဂီၤမ့တဖၣ်လၢအကမၤစၢန့ၣ် လၢနတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအံၤအတၢ်မၤကျိၤကျဲအဂီၢ်န့ၣ်လီ. <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

**၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပှန့ၣ်လီပှပှလၢကတီဆိတၢ်ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်လၢအုထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်**  
လံာ်အကူၣ်အံၤဟ့ၣ်လီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲဆုမိၢ်ပၢ်/ပှကွဲထွဲတၢ်တဖၣ် လၢအန့ၣ်လီပှပှလၢ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢအုထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်ဒီးတၢ်ကဘျဲးဘၣ်ညါအီဘၣ်ယးဒီးတၢ်မၤန့ၢ်လီၢ်ဆုၣ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် ပှလီၤအီလၢတၢ်အိၣ်ဒီးစရီအဖိခိၣ်န့ၣ်လီ. မၤလီၢ်တၢ်လၢနကဖးလံာ်အကူၣ်လၢခံကတၢ်အခိၣ်တီ, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲအရ့ဒီၣ်လၢပှပဲလၢကတီဆိတၢ်အဂီၢ်တက့ၢ်.

တၢ်မှ်ဟ့ၣ်လီယမိဒီးလီၢ်ဆုၣ်နီၣ်လၢဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူန့ၣ် တၢ်အပတီၢ်ဆုညါလၢယကဘၣ်မၤအီန့ၣ်မှ်တၢ်မန့တဖၣ်လဲၣ်.

နဖိမှ်ဒီးန့ၣ်ခိၣ်ဖးလၢအမှ်လီၢ်ဆုၣ်နီၣ်ဖဲ lottery အပူဒီးနမှ်အိၣ်ဒီးလဲထီၣ်သကိးဝဲန့ၣ်, ဝံသးစ့ၢ်စံၢ်လီဖဲ တုၢ်လိာ် (accept button) အလီ, လၢတၢ်ဟံၣ်လီၤဝဲဖဲန parent dashboard အပူ, ဖဲ 10 သီအတီၢ်ပူန့ၣ်လီ. နမှ်ယုထာလၢဂ့ၢ်လိာ်သမၤန့ၣ်, ဝံသးစ့ၢ်စံၢ်လီဖဲ decline button အလီဖဲ 10 သီအတီၢ်ပူတက့ၢ်. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကွဲကလိၣ်ဘၣ်လဲလၢတၢ်ကဆုကဒါက့ၢ်လံာ်တီၢ်မိမဲအသီတဘျီဖဲတၢ်ဖးအီမ့ၢ်တသ့ မ့တမ့ၢ် အမှ်န့ၣ်မှ်သီလၢကွဲၣ်အခါန့ၣ်လီ. နကမၤပှပဲဝဲဒၣ်န “New Student” တၢ်န့ၣ်လီမၤနီၣ်မၤယါသးအတၢ်မၤကျိၤကျဲလၢအုထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်ဖျိစူးကါ DeKalb County Online Registration အပှယဲသန့ကျဲစၢလၢနထံၣ်န့ၣ်သ့ဖဲ <https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/>

တၢ်မှ်ဟံၣ်လီယမိလၢတၢ်အိၣ်ဒီးစရီအဖိခိၣ် ဖဲဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤအကတီၢ်န့ၣ် တၢ်အပတီၢ်ဆုညါလၢယကဘၣ်မၤအီန့ၣ်မှ်တၢ်မန့တဖၣ်လဲၣ်. ကွဲဖိတဂလၢလံာ်လၢအတယုထာဝဲဒၣ် ဘၣ်တၢ်နီၣ်ဂံၢ်အလီဆုၣ်နီၣ် (lottery seat) ဘၣ် န့ၣ်တၢ်ကဟံၣ်လီၤအီဖဲတၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်အစရီပူတဘျီယီ န့ၣ်လီ. ဝံသးစ့ၢ်စံၢ်လီဖဲန Parent Portal အပူလၢတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်နတၢ် အိၣ်ဒီးတၢ် အနီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်တက့ၢ်. လီၢ်ဆုၣ်နီၣ်တဖၣ်တၢ်မှ်ဂ့ၢ်လိာ်သမၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်လိးဝဲန့ၣ်, ကွဲကဒးသ့ၣ်ညါဟံၣ်ဖိယီဖိအကတၢ်ဒုၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်အစရီပူန့ၣ်လီ. ဖဲအကတီၢ်အဝဲန့ၣ်, တၢ်လိၣ်ဘၣ်လဲလၢနကမၤဝဲဒၣ်အပ တီၢ်ဆုညါတဖၣ် လၢတၢ် ဟံး ယၢ်နဖိအလီဆုၣ်နီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီ. ကွဲကဒးန့ၣ် ဖျါထီၣ်ပှပဲၣ် ကျဲလီၤတၢ်မၤနီၣ်မၤယါဒီးဆဲးကျိးမိၢ်ပၢ်/ပှကွဲထွဲတၢ်ဖိယုဒီးတၢ်န့ၣ်ကျဲ လၢလံာ်တီၢ်မိမဲတဖၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်ကဆုထီၣ်ခိၣ်ဖျိအံၤမ့(လ)လၢအိၣ်လဲးတြိနဲးကျိၤကျဲန့ၣ်လီ.

**ပျာပတ်ထိုင်တံအသိတဖၣ်လၢအတနၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်လၢ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ကတီၤဆိကွီၣ်ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်လၢအ့ထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်**  
လံာ်အကူၣ်အံၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူမိၢ်ပာ်/ပုၤက့ၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ် လၢအနၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်လၢ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤလၢအ့ထၢၣ်  
နဲးအဖိခိၣ် ဦး/မ့တမ့ၢ် ဆုၢ်တၢ်အိၣ်ခိးစရီလံာ်ပတံထိုင်တၢ်ဆူလီၢ်ကဝီၤကွီၣ်တသ့န့ၣ်လီၤ. မၤလီၤတၢ်လၢနကဖးလံာ်အကူၣ်လၢခံကတၢ်အခိၣ်တီၢ်,  
တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအရူၤဒိၣ်လၢပုၤခဲလၢာ်အဂီၢ်တက့ၢ်.

ယဟံၣ်ဖိဖိမ့ၢ်တနၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်လၢဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူၤန့ၣ် ယပတံထိုင်ကတီၤဆိကွီၣ်လီၢ်ဆုၢ်နီၤအဂီၢ်ကသ့ဒ်လဲၣ်.  
တၢ်ကစးထိုင်ဆဲးကျိးကွီၣ်လၢတၢ်က့ၢ်ဝဲဒၣ်မ့ၢ်လီၢ်ဆုၢ်နီၤအိၣ်တအိၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်  
လီၤ. ဖဲန့ၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်အိးထိုင်လီၢ်ဆုၢ်နီၤန့ၣ်, ဝံသးစူၤက့ၢ်ဘၣ်တၢ်သံက့ၢ်ဆူ  
တက့ၢ်. အဝဲသ့ၣ်အလီၢ်ဆုၢ်နီၤမ့ၢ်တအိၣ်လၢဘၣ်န့ၣ်, တၢ်တူၢ်လီၢ်မုာ်န့ၣ်  
လၢနကမၤပုၤဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်ခိးတၢ်အစရီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤဒီးဆုၢ်ခိဖျိအံၤမ့(လ) လၢ အံၣ်လဲးတြိနံးကျိၤကျဲဆူကွီၣ် အပုၤရဲၣ်ကျဲလီၤတၢ်မၤနီၣ်မၤ  
ယါအအိၣ်န့ၣ် လီၤ. နမ့ၢ်တသ့ၣ်ညါလီၤတၢ်လၢကွီၣ်အ ပုၤရဲၣ်ကျဲလီၤတၢ်မၤနီၣ်မၤယါမ့ၢ်မတၢ်  
လဲၣ်ဘၣ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ကွီၣ်တက့ၢ်. တၢ်အိၣ်ခိးတၢ်အစရီတၢ်ထံၣ်န့ၣ် အိၤသ့ဖဲ ကီၢ်ရၣ်လီၢ်ကဝီၤ Pre-K ပုၤယဲၤသန့အ tab  
ဖဲတၢ်ဖိလၢာ်ကတၢ် အပူၤ န့ၣ် လီၤ. [www.dekalbschoolsga.org/pre-](http://www.dekalbschoolsga.org/pre-k)  
[k](http://www.dekalbschoolsga.org/pre-k).ကွီၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးလီၢ်ဆုၢ်နီၤအကလီၤန့ၣ် တၢ်အပတီၢ်ဆူညါတဖၣ်လၢကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီၤဆိကွီၣ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မန့ၤလဲၣ်.  
မၤပုၤ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပုၤကွီၣ်ဖိအသိတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ပတံထိုင်တၢ်လၢအ့ထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်တၢ်မၤအကျိၤအကျဲ ခိဖျိစံာ်လီၤလၢပုၤဘျးဖဲပိာ်ထွဲထိုင်အဖိခိၣ်  
<https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/new-students/>.

တၢ်လိာ်ဘၣ်လံာ်တီလံာ်မိမန့ၤတဖၣ်လၢပုၤကွီၣ်ဖိတဖၣ်ကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီၤဆိကွီၣ်အဂီၢ်လဲၣ်.  
တၢ်လိာ်ဘၣ်လံာ်တီလံာ်မိခဲလၢာ်အမံၤစရီလၢလၢပုၤဝဲဒၣ်လၢတၢ်ထံၣ်န့ၣ်အိၤသ့ခိဖျိစံာ်လီၤဖဲ “Required Documents” အ tab  
လီၤဖဲပုၤယဲၤသန့လၢလၢာ်အံၤ အပူၤ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>  
န့ၣ်လီၤ.ယမၤပုၤ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပုၤကွီၣ်ဖိအသိတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ပတံထိုင်တၢ်ဝံၤအလီၢ်ခံ မ့ၢ်တၢ်မန့ၤကမၤအသးလဲၣ်.  
နလီၢ်ကဝီၤကွီၣ်ကဆဲးကျိးန့ၣ်လၢတၢ်မၤအပတီၢ်ဆူညါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအရူၤဒိၣ်လၢပုၤခဲလၢာ်အဂီၢ်

ယဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ဆုၢ်အိၣ်ချူ ကသံၣ်ဒိသဖလံာ်ကွီၣ်ဒိ 3231 ဖဲကွီၣ်စးထိုင်မ့ၢ်တသ့တန့ၢ်ဘၣ်တခီလဲၣ်.  
DCSD ဖိလစံာ်ဟံၣ်ဖျါထိုင်လၢပုၤဖိသၣ်ကဘၣ်အိၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆုၢ်အိၣ်ချူတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒိသဖလံာ်ကွီၣ်ဒိ 3231 လၢလံာ်တြိာ်အဖိခိၣ်  
ဖဲပုၤဖိသၣ်အကွီၣ်စးထိုင် ၃၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဟံပနီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်မုာ်နံၤမုာ်သီလၢာ်ကွီၣ်အမုာ်နံၤန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤအံၤမ့(လ) နကွီၣ်ဖဲနမ့ၢ်  
အိၣ်ဒီးတၢ်ကီတၢ်ခဲလၢကမၤန့ၢ်ဒီးဆုၢ်လီၤလံာ်တီလံာ်မိအံၤလၢအံၣ်လဲးတြိနံးအကျိၤအကျဲအံၤအခါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၤလံာ်ကွီၣ်ဒိလၢ ၃၀  
သီအတီၢ်ပုၤဖဲကွီၣ်ထိုင်အခိၣ်ထံးတသီဝံၤအလီၢ်ခံန့ၣ်, ပုၤဖိသၣ်ဟဲက့ၤဆူတီၢ်တၢ်မၤလိတသ့ လၢတအိၣ်ဒီးလံာ်ကွီၣ်ဒိ မ့တမ့ၢ် တၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီ  
တၢ်အုၣ်သးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဖိသၣ်ဟဲက့ၤထိုင်ကဒါက့ၤကွီၣ်တသ့ ဖဲတၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီလၢတအိၣ်ဒီးလံာ်ကွီၣ်ဒိချူးနံၤချူးသီဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဖိသၣ်မ့ၢ်တဟဲ  
ထိုင်ကွီၣ်တပယုာ်ယီ ၁၀ သီ မ့ၢ်လၢတၢ်တဟ့ၣ်လီၤကဒါက့ၤလံာ်ကွီၣ်ဒိအံၤအယီန့ၣ် တၢ်ကဟံးန့ၢ်ကွီၣ်ပုၤဖိသၣ်အလီၢ်ဆုၢ်နီၤလၢကတီၤဆိကွီၣ်အပူၤ  
န့ၣ်လီၤ.

**ယဟ့ၣ်လီၤတၢ်သံသမိးတၢ်နၢ်ဟ့ၣ်, မဲၣ်န့ၣ်တၢ်ထံၣ်, မဲၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်န့ၣ်ဂံၢ်န့ၣ်ဘၢလံာ်က့ၣ်ဒီး 3300 ဖဲက့ၣ်စးထီၣ်မ့ၢ်တသ့တန့ၢ်ဘၣ်တခီလဲၣ်.**

DCSD ဖိလစံၣ်ပၣ်ဖျါထီၣ်လၢလံာ်က့ၣ်အ့ၤကဘၣ်အိၣ်လၢလံာ်တြဲၣ်အဖိခိၣ် ဖဲပုၤဖိသၣ်က့ၣ်စးထီၣ် ၉၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ပၣ်ပနီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ် မ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်သီလၢက့ၣ်အမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစ့ၤအံၤမ့(လ) နက့ၣ်ဖဲနမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ကိတၢ်ခဲလၢကမၤန့ၢ်ဒီးဆျၢလီၤလံာ်တီၢ်မိအံၤလၢအိၣ်လဲးတြီၣ်န့း အကျိၤအကျဲအံၤအခါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၤလံာ်က့ၣ်ဒီးလၢ ၉၀ သီအတီၢ်ပုၤဖဲက့ၣ်ထီၣ်အခိၣ်ထံးတသီဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်, ပုၤဖိသၣ်ဟဲက့ၤဆူ တီၤတၢ်မၤလိတသ့ဘၣ်, ခိဖျိတၢ်အံၤအယိတၢ်ကထုးက့ၣ်ပုၤဖိသၣ်လၢတၢ်တိၣ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ထီၣ်က့ၣ်ဖိလစံၣ်အိၣ်လၢကတီၢ်ဆိက့ၣ်ပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ခါ.**

အိၣ်လီၤ, အိၣ်ဒီးတၢ်ထီၣ်က့ၣ်ဖိလစံၣ်လၢကတီၢ်ဆိက့ၣ်ပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်လၢကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢ ကတီၢ်ဆိက့ၣ် ထီၣ်အသီအကတီၢ်, တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်ကထီၣ်တၢ်သိၣ်လိဒီးတန့ၢ် ဖဲတၢ်ထီၣ်က့ၣ်တၢ်မၤလိန့ၣ်ဒီးတကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဖိသၣ်မ့ၢ်တဟဲထီၣ်က့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဟဲက့ၣ်စးထီၣ်ပယုၣ်ပီတဆံသီလၢတအိၣ်ဒီးကသံၣ်ကသီအခွဲန့ၣ်, **Bright from the Start**ကထုးက့ၣ်ပုၤဖိသၣ်လၢတီၤအပူၤဒ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ ဟဲဝဲတခါစုၣ်စုၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲၣ်ညါ, ပုၤဟ့ၣ်က့ၣ်တၢ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ပုၤဂုၢ်ဝိပုၤမၤတၢ်ဖိ ကဆဲးကျဲမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်တဖၣ် ဖဲပုၤဖိသၣ်အ တၢ်ဟဲထီၣ်က့ၣ်စးထီၣ်အါတလၢ မ့တမ့ၢ် စံၣ်လီၤက့ၣ်ဆိတလၢန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်န့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်တမံၤလၢလၢ ကတီၢ်ဆိက့ၣ်အမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ခါ.**

အိၣ်လီၤ, တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတဖၣ် ကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢ မိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤတဖၣ်ဒီးခိဖရဲးတဖၣ် အဇၢၤကတၢ်တန့ၣ်ခံၣ်ဒီးအါန့ၣ်ဖဲအလိၣ်မ့ၢ်အိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. က့ၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ကတီၢ်ဆိက့ၣ်သရၣ် ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ် ဖဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်/ ခိဖရဲးတၢ်ဆၢကတီၢ်မၤအသးအခါ ဒီးဟ့ၣ်လီၤန့ၣ်ဒီးမ့ၢ်န့ၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤအိၣ်ဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ထံၣ်လိၣ်သးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ တဖၣ်အံၤကယံၣ်ဝဲတန့ၣ်ရဲၣ်ယုၣ်ယုၣ်န့ၣ်လီၤ.ဖိသၣ်ကတီၢ်

**ယမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံက့ၣ်လၢအတပၣ်ဖျါထီၣ် FAQ အပူၤဘၣ်တခီလဲၣ်.**

ဆဲးကျိး Office of Early Childhood တဘျီလၢလၢသ့ဖဲ [PreKRecords@dekalbschoolsga.org](mailto:PreKRecords@dekalbschoolsga.org)